
10 iranvarzeshii@استــــــــــقلال

درشرایطیکهاستراماچونی2خارجیمیخواهد

نقل و انتقالات خارجی استقلال روی هوا!

در روزهای اخیــر نام های متعددی 
از بازیکنــان خارجــی بــرای حضور در 

استقلال مطرح شده اند.
 از چند بازیکــن ایتالیایی تا برخی 
گزینه های برزیلی. اخیراً نیز نام بازیکنانی 
از کشــورهای پرتغال، آرژانتین و حتی 
بوسنی به گوش رســید ضمن اینکه در 
این لابه لا صحبت از حضور مدافع سوری 
هم شــد. همه این نام هــا اما هرگز وارد 
مذاکرات جدی با باشگاه استقلال نشدند 
و مشخص نیست که مسئولان این باشگاه 
در شرایطی که می دانند استراماچونی به 
جذب یک هافبک بازیساز و مدافع چپ 

خارجی تأکید داشــته، چرا زمینه جذب 
این بازیکنان را فراهم نمی کنند؟

 بعــد از جدایــی علــی خطیر از 
مســئولیت نقــل و انتقالات اســتقلال، 
اعضای هیأت مدیره مسئولیت مذاکره با 
بازیکنان را به عهده گرفتند و در این بین 
به نظر می رسد که نقش کامران منزوی 
محوری تر باشــد اما تا کنــون این عضو 
هیأت مدیره اقدامی در این راســتا انجام 
نداده که نگرانی اســتراماچونی را هم به 

دنبال داشته است.
استراماچونی در روزهای اخیر بارها 
به جذب 2 بازیکــن دیگر تأکید کرده و 

خواهان حضــور گزینه های تــازه برای 
پســت های دفاع چپ و هافبک بازیساز 
شده اســت اما در باشگاه استقلال عملًا 
اقدامی در این راســتا انجام نمی شود و 
تنها این واســطه ها هستند که نام برخی 
بازیکنان را به امیرحسین فتحی می دهند 
و مدیرعامل اســتقلال هم اسامی را در 
اختیار اســتراماچونی قرار می دهد و بعد 

از آن نیز دیگر پیگیری نمی شود.
 این وضعیت در شــرایطی نگرانی و 
حتی دلخوری استراماچونی را به دنبال 
داشــته که لیگ قرار است به زودی آغاز 
شود و اســتراماچونی نیز تأکید دارد که 

بازیکنان جدید هرچه زودتر در تمرینات 
حضور یابند. مســئولان باشگاه استقلال 
امــا از تــرس اینکه خریدهــای جدید 
نتواننــد انتظارها را برآورده کنند و آنگاه 
آنها با انتقادهایی از سوی رسانه ها مواجه 
شــوند خرید بازیکنان خارجی را متوقف 
کرده انــد اما در عین حال این موضوع را 
به طــور علنی به آقای ســرمربی اعلام 

نمی کنند.
بازیکنــان اخراج  بازگشــت برخی 
شــده مانند محسن کریمی و رضا آذری 
بــه تمرینات در راســتای همین اهداف 
انجام شده و مســئولان باشگاه استقلال 

در تلاشــند تا به هر شکل شده سرمربی 
ایتالیایــی را از خریــد بازیکنان جدید 
خارجی منصرف کنند و شــرایطی را به 
وجود آورنــد که او با همیــن بازیکنان 

داخلی وارد لیگ نوزدهم شود.
سرمربی استقلال اما پیش از حضور 
در این تیم از ســران باشگاه قول گرفته 
بود که تیمش 3 بازیکن خارجی داشــته 

باشد. 
حتی صحبت از جــذب بازیکنی از 
ایتالیا بود که خود استراماچونی نامش را 
به باشگاه داده بود اما تمام این برنامه ها 

متوقف شده است.

به نظر می رســد در اســتقلال فقط 
نام ها عوض می شــود وگرنه برای این تیم 
آش همان آش اســت و کاسه همان کاسه! 
ســال ها اســت که مشکلات اســتقلال از 
صندلی مدیریتی شروع می شود، جایی که 
عده ای آمده اند برای به دست آوردن اسم و 
رســم، عده ای دیگر هم آنقدر منفعل عمل 
می کنند که ذره ای حضورشــان اثر ندارد 
و اصلًا معلوم نیســت چــرا یک صندلی را 
بی خود و بی جهت اشــغال کرده اند؟ نکته 
اینجا اســت که هیچ وقت تعــداد اعضای 
هیأت مدیره اســتقلال قانونی نیســت و 
همیــن نکتــه تصمیمات اعضــای هیأت 
مدیــره این تیم را زیر ســؤال می برد. اگر 
امــروز پرونده جعل امضا و مهر اســتقلال 
محرومیت های ســنگینی را برای مدیران 
قبلی بــه همراه دارد به خاطر این اســت 
که انتخاب درســت نبــوده و بخش اعظم 
اســتقلال  ســابق  مدیرعامل  دغدغه های 
در کمیته فوتســال پیگیری می شــده که 
فــردی به عنوان رئیس آکادمی این تیم در 
غیاب مدیرعامل به خــود اجازه داده مهر 
و امضــا را جعل کند و بهانه او ســفرهای 
آقــای مدیرعامل به بیــرون از مرزها بوده 
است. افتخاری مدیرعامل استقلال بیش از 
اینکه ذهن خود را درگیر مســائل مربوط 
به استقلال کند، تمام هوش و حواسش را 

در کمیته فوتسال و مسائل مربوط به آنجا 
گذاشــته بود و خلأ او در باشگاه استقلال 
باعث سودجویی سوء ا ستفاده گران بود. حالا 
اما اوضاع و احوال بهتــر از زمان افتخاری 
نیســت، بعضــی از اعضای هیــأت مدیره 
اســتقلال تمام هوش و حواس شــان جای 
دیگری اســت و هیچ وقتی برای باشــگاه 
اســتقلال نمی گذارند. وقتی با این آقایان 
تماس می گیریم یا پاســخگو نیستند و یا 
اینکه می گویند از هیچ چیز اطلاع ندارند. 
در چنین حالتی چطور می توان توقع داشت 
که اوضاع باشگاه بهتر از این باشد که الان 
هست. در چنین شرایطی معاون مستعفی 
هم ســعی می کند همه چیز را به نفع خود 
تمــام کند. همیشــه هم یک عضــو پیدا 
می شود که بیش از هرکسی سعی می کند 
خودش را از همه چیز مطلع نشــان دهد. 
لیگ نوزدهم هنوز شــروع نشده، طبیعی 
اســت که دیکته نوشته نشــده هم غلطی 
نداشته باشــد. باید منتظر ماند برای آشی 
که این بار دستپخت افراد جدید است و با 
آوردن یک مربی ایتالیایی ســعی می کنند 
خودشان را دلسوز نشان دهند. هوادار هم 
مجبور اســت در این شرایط امیدوار باشد، 
استقلال  باشگاه  پیشکســوتان  که  امیدی 
مثــل هــادی طباطبایی و پیــروز قربانی 

معتقد هستند واهی است. 

هیأتمدیرهبیاطلاعدراستقلالچهکارمیکند؟

مدیرانی که حواس شان در کمیته های 
فدراسیون جا مانده

سوژه

گفت وگوی اختصاصی

خبر کوتاه

نوشتعکـس 

محمد دانشگر 
اگر آن سوتی های 
وحشتناک فصل 
هجدهم را تکرار 
نکند یکی از 
مدافعان آتیه دار 
فوتبال ایران خواهد 
بود. دانشگر این 
فصل بار سنگینی به 
دوش دارد.

بهزاد غلامپور تنها 
ایرانی کادرفنی 
استقلال است 
که با انگیزه بالا 
کار آماده سازی 
دروازه بان ها را به 
عهده گرفته است. 
غلامپور در حال 
کلنجار رفتن با 
نوراللهی است. او این 
فصل کار دشواری 
پیش رو دارد.

علیکریمی
خیلیدیربا
استقلالقرارداد
بستوشاید
درهفتههایاول
درترکیباصلی
قرارنگیرد.کریمی
اماجزوآندسته
بازیکنانیاست
کهاستراماچونی
میتواندرویش
حسابکند.

علی دشتی از آن 
بازیکنانی بود که 
از روزهای آغازین 
تمرینات کارش 
را شروع کرد.او 
بالطبع باید یکی از 
آماده ترین بازیکنان 
استقلال باشد. 
روی دشتی حساب 
جداگانه ای باز شده.

استعلام استقلال برای 
جذب آقای دروازه بان

 محمد ناصری دروازه بانی اســت که 
چند روزی اســت در تمرینات استقلال 
شــرکت می کند و بــا توجه بــه اینکه 
استراماچونی او را از نظر فنی تأیید کرده 
قرار است با این باشگاه قرارداد امضا کند. 
با این حــال برای اینکه مشــخص 
شــود آیا این بازیکن سهمیه لیگ برتری 
محسوب می شــود یا نه قرار است باشگاه 
اســتقلال از فدراســیون فوتبال استعلام 
بگیرد هرچنــد که به نظر نمی رســد او 

مشکلی برای عقد قرارداد داشته باشد. 
استقلال در نقل و انتقالات بازیکنان 
زیادی جذب کرده است اما هنوز مشخص 
نیست آیا محمد بلبلی سهمیه لیگ برتری 
هست یا نه، اگر او ســهمیه لیگ برتری 
بازیکنی  اســتقلال دیگر نمی تواند  باشد 
که ســهمیه لیگ برتر باشد جذب کند و 
اگر نباشد این تیم همچنان می تواند یک 

بازیکن دیگر را به خدمت بگیرد. 

باقری: ناراحتی از 
استقلال دردی را دوا 

نمی کند
روح الله باقــری دربــاره جدایــی از 
استقلال حرف های تازه ای به زبان آورده 
است: »فوتبال ورزش حرفه ای است و اگر 
قرار باشــد شما ناراحت شوی این چیزی 
را حــل نمی کند. باید در زمین فوتبال به 
همــه ثابت کنی که آیــا کیفیت داری یا 

نه.«
با این پاســخ از حمایت های  باقری 
باشــگاه پدیده پرده برداشــت: »باشگاه 
پدیده از شــروع فصل نقــل و انتقالات و 
بعد از شــایعاتی کــه در مورد من مطرح 
شــد به بنده لطف داشــتند و مالک تیم 
آقای حمیداوی با بنده تماس گرفتند و از 
من دعوت به همکاری کردند. باشگاه های 
دیگر هم با من تمــاس گرفتند ولی من 
شــرایط پدیده را مســاعدتر دیدم. من 
زمانــی که تیــم شــهرخودرو را انتخاب 
کردم، به این علت بود که دوســتانی در 
این تیم داشتم. از دوســتانی که از قبل 
با آنها در ارتباط بودم شرایط را پرسیدم، 
همه دوســتانم گفتند و توصیه کردند که 
در مــورد انتخاب این تیم شــک نکنم. 
همه اذعان داشــتند از زمان حضور آقای 
حمیــداوی شــرایط خوبــی در این تیم 
حاکم شده اســت. با توجه به کادر فنی 
قوی که در این تیم بودند و ســطح فنی 
که از آقای گل محمدی ســراغ داشتم و 
با مشورت هایی که گرفته بودم در نهایت 

تصمیم به انتخاب پدیده گرفتم.«
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 مهاجــم مالیایــی کــه در بازی هــای 
تدارکاتی گل هایی هم برای اســتقلال به ثمر 
رســانده بود، با مصدومیت مواجه شده است. 
این بازیکن که گفته می شــد در آزمایش های 
پزشکی شرکت کرده و از سوی پزشکان تأیید 
شــده به دلیل مصدومیت قــادر به حضور در 
تمرینات استقلال نیست. زمان این مصدومیت 
2 هفته اعلام شــده اما مشــخص نیست که 
این بازیکــن بتواند خودش را بــه بازی های 
هفته هــای آغازین لیگ برســاند یا نه. غیبت 
این بازیکن در شرایطی هنوز قطعی نشده که 
پزشکان باشگاه استقلال نیز توضیحات دقیقی 

درباره وضعیت دیاباته نداده اند و زمان تقریبی 
دوری اش را اعــلام کرده انــد. کاوه ســتوده، 
پزشک باشگاه استقلال به آسیب  دیدگی این 
بازیکن از ناحیه همسترینگ پا اشاره و تأکید 
کرده که این آســیب دیدگی مشــکل حادی 
نیست و دیاباته به زودی به تمرینات استقلال 
بازخواهد گشت. استراماچونی عمیقاً روی این 
بازیکن حســاب کرده و قصــد دارد دیاباته را 
به عنــوان تک مهاجم در ترکیــب جدید قرار 
دهــد اما احتمــالاً ســرمربی ایتالیایی ناچار 
خواهد شد از این بازیکن در هفته های نخست 

استفاده نکند.

 اینطور که پیدا است باشگاه استقلال 
همچنــان در پرداخت های خود با مشــکل 
مواجه است. این وضعیت در حالی ناراحتی 
برخی بازیکنان را هم به دنبال داشــته که 
باشگاه استقلال اخیراً مبلغی در حدود 20 
میلیارد تومان را از حامی مالی اش دریافت 
کرده و گفته می شود شــرایط مالی خوبی 
دارد امــا اینکــه چــرا در پرداخت حقوق 
بازیکنان باز هم تأخیر ایجاد شده مشخص 
نیســت. ظاهراً مسئولان باشــگاه استقلال 
بخــش اعظمی از ایــن بودجــه را صرف 
مربیان تازه به خدمت گرفته شده کرده اند 
و بخشی هم به شیخ دیاباته داده شده است 
و حالا شــرایط مالی آنقدر مناسب نیست 
که پیش پرداخت همــه بازیکنان پرداخت 
شــود. البته مسئولان باشــگاه استقلال در 

تلاشــند تا از راه های گوناگون بتوانند این 
مبالــغ را تأمین کنند تا صــدای بازیکنان 
نیز درنیاید. فصــل پیش ماجراهای عجیب 
و غریبی درباره اعتصــاب بازیکنان و نحوه 
بازیکنان و اعضای  پرداختی های باشگاه به 
کادرفنی شنیده شد که در نوع خود جالب 
توجه بود. حرف های علــی خطیر را از یاد 
نمی بریم کــه گفته بود بازیکنان تا وقتی از 
صدور چک مطمئن نشدند حاضر به شرکت 
در تمرینات نبودند و حتی پژمان منتظری 
از او خواســته بود تصویر چکی که باشگاه 
امضا کرده را برایش بفرستد تا به بازیکنان 
نشــان دهد و آنها حاضر به تمرین شــوند. 
بدون شــک اگر خلف وعده ها ادامه داشته 
باشــد، این فصل هم اوضاع به همان منوال 

خواهد بود، که قبلًا بود!

 دیاباته نیامده مصدوم شد

تأخیردرپرداختپیشازشروعلیگ!
 بازیکنان استقلال در انتظار پول

 استقلال تیم همیشه بسته!

 مسئولان باشــگاه استقلال در فصل 
جدید سیاست ســفت و سختی در مقابل 
رســانه ها در پیــش گرفته انــد و اجــازه 
نمی دهنــد در تمرینات ایــن تیم حضور 
یابند. ظاهراً آنها اعتقاد دارند که تا شروع 
لیگ باید پشت درهای بسته تمرین کنند. 
تنها یک روز از تمرینات استقلال به روی 

اصحاب رســانه بــاز بود که با اســتقبال 
خبرنگاران و عکاســان هم مواجه شد اما 
بعد از آن مسئولان باشگاه استقلال اعلام 
کردند که رســانه ها دیگــر حق حضور در 
تمرینات این تیم را ندارند. اینکه باشــگاه 
اســتقلال حــق دارد چنیــن تصمیمی 
اتخاذ کند بر هیچ کس پوشــیده نیست و 
تصمیم گیران در این باشگاه مردمی حتی 
محقند تمرینات خود را تا پایان فصل هم 
پشت درهای بســته برگزار کنند اما باید 
توجه داشــت که از این وضعیت بازیکنان 
خود اســتقلال هم راضی نیســتند و در 
صحبت هایی که با دوستان رسانه ای خود 
دارنــد بارها به این نکتــه تأکید کرده اند 
کــه در حضور خبرنــگاران و عکاســان 
روحیه بیشــتری در تمرینات دارند. البته 
مسئولان باشــگاه استقلال اهداف دیگری 
از دور کردن اهالی رسانه از تمرینات دارند 
و بر آن باورند که رســانه ها ممکن اســت 

حاشیه ساز شوند.
محمدناصــریراازآنزمانکهدر
میشناختم. داشت حضور جامگان سیاه
دروازهبانبااســتعدادیکهبعدازسقوط
ایــنتیمبهلیگیــکناگهانازصحنه

فوتبالمحوشد.
ناصریگرچهبعدازسقوطبهپدیده
ملحقشدامادوامآنچنانیدردیگرتیم
زادگاهشنداشتونیمفصلراهیپیکان
شدتاشایددراینباشــگاهبهروزهای
اوجبازگردد.حضــوردرپیکاننیزبرای
دروازهبانخوشاســتیلفوتبالمشهد
خوشیمننبودوناصریحالابازگشتبه
روزهایخوبرادرگرویبازیدرترکیب
سیدحسین که میکند جستوجو تیمی
برگزیده اول نفر عنوان به را حســینی

است.
ناصــریامــانیامدهدراســتقلال
این از بالقوه او باشــد. نیمکتنشــین
استعدادبهرهمنداستکهدراستقلالنیز

بهدروازهبانیقابلاعتمادبدلشود.
  

ظاهراًحضورتدراســتقلالقطعی
شده.چهحسیداری؟

 وقتــی یک فوتبالیســت بــه تیم مورد 
علاقه اش ملحق می شــود احساس خوبی دارد. 
من هم همینطوری هســتم. اســتقلال تیمی 
است که قلباً به آن علاقه مند بودم و خوشحالم 
که مجبور نشــدم در تیم دیگــری بازی کنم. 
امیدوارم بتوانم پاســخ اعتماد مربیان استقلال 

را بدهم.
تودرشــرایطیبهاستقلالپیوستی
در ثابتی جایگاه کهسیدحسینحسینی
اینتیمدارد.فکــرمیکنیمجالیبرای

حضورتدرترکیباصلیایجادشود؟
 اولاً درباره حسینی بگویم که او دوست 
قدیمــی من اســت و رابطه بســیار خوبی با او 
دارم. حســینی را از تیم های پایه می شناختم. 
آن روزهــا هم با هم رقابت می کردیم اما درباره 

اینکه من قبول کرده باشم دروازه بان دوم باشم، 
نه. من آمــده ام تا رقابت کنــم. می خواهم در 
استقلال بازی کنم و این چیزی است که من را 
به ســمت استقلال کشاند. مطمئنم مربیان هم 
به کســی بازی خواهند داد که آماده تر باشــد. 
البته در توانایی های حسینی هم شکی نیست. 
او با سختی های بسیاری به این نقطه رسیده اما 
من هم برای خودم برنامه ها و اهدافی دارم و در 

آن راستا تلاش می کنم.
باحســینی تو فکرنمیکنیرقابت

قدریبرایاستقلالحاشیهسازشود؟
 هرگز اینطور نخواهد شد. من مطمئنم 
فضای رقابتی بســیار ســالمی در استقلال به 
وجود خواهد آمد. هدف هر دوی ما این اســت 
که اســتقلال موفق شــود و با همین ذهنیت 

شروع به رقابت می کنیم.
غلامپــورچقــدردرحضورتنقش

داشت؟
 آقــا بهزاد چنــد وقت مــن را زیر نظر 

داشت و بازی هایم را می دید. جا دارد از ایشان 
بابت اطلاعاتی که از من به آقای اســتراماچونی 
داد، تشــکر کنم. قطعاً صحبت های ایشان بود 
که باعث شــد به من اعتماد شود و در تمرینات 

استقلال حضور یابم.
مانند بزرگی دروازهبانهای استقلال
حجازی،رحمتیوطالبلودرتاریخخود
داشــتهکهبرایاینباشگاهافتخارآفرین
بودهاند.فکرمیکنیبتوانیروزیپاجای

پایاینبزرگانبگذاری؟
 این اســامی که شما نام شــان را بردید 
همگــی از بزرگان دروازه بانی اســتقلال بودند. 
خدا ناصرخــان را رحمت کند اما اگر ایشــان 
زنده بود حتماً از او رخصت می گرفتم. الآن هم 
قصد دارم از دیگر دروازه بان هایی که اسم شــان 
را بردید رخصت بگیرم چون حس می کنم آنها 
زحمات بسیار زیادی برای استقلال کشیده اند. 

امیدوارم شایسته پوشیدن این پیراهن باشم.

هیچدروازهبانینیمکتنشینیرادوستندارد

محمد ناصری: آمده ام با حسینی رقابت کنم

روز یکشــنبه یک عزل و نصب دیگر 
در باشــگاه اســتقلال باعث تعجب اهالی 
فوتبال شــد. فتحی مدیرعامل استقلال، 
محمد مؤمنــی رئیس آکادمی این تیم را 
از کار برکنار و بــه جای او اصغر حاجیلو 

سرپرست فصل پیش استقلال را به عنوان 
رئیس آکادمی معرفی کرد. البته طی این 
چند وقت اخیر خبرهای زیادی از آکادمی 
اســتقلال به گوش رســید که تبعاتی را 
هم در پی داشــت. جدایــی عمران زاده و 
نوازی از تیم جوانان اســتقلال با حواشی 
زیادی همراه بــود. حرف های عمران زاده 

علیه محمــد مؤمنی چنــدی پیش او را 
برافروختــه کرد تا جایی کــه این دو نفر 
در رسانه از خجالت هم در آمدند اما این 
پایان ماجرای آکادمی پرحاشیه استقلال 
نبــود. هنوز پرونده جعــل مهر و امضای 
مدیرعامل سابق اســتقلال توسط رئیس 
سابق آکادمی استقلال )صادق ورمزیار( در 
کمیته استیناف مفتوح است و صالحی و 
همکارانش این پرونده را بررسی می کنند 
تا رأی نهایی را اعلام کنند اما ماجراهای 
حاشیه ای آکادمی استقلال طی سال های 
اخیر کم هم نبوده و پای بسیاری از افراد 
فوتبال را به کمیته اخلاق و انضباطی باز 
کرده و این مســأله فقط ختم به افتخاری 
و ورمزیار نمی شــود و اینطــور که خبر 
می رســد به زودی اهالــی فوتبال از یک 

افشاگری دیگری شگفت زده می شوند. 
این بار محمــد مؤمنی رئیس برکنار 
شده آکادمی اســتقلال قصد دارد پاسخ 
کار مدیرعامل اســتقلال را بــا رو کردن 
پرونــده ای از آکادمــی اســتقلال بدهد. 
ظرف چنــد روز آینــده اســتقلال وارد 

چالش جدیدی می شــود، البته این بار از 
جعل مهــر و امضا خبری نیســت و پای 

پرونده های مالی در میان است. 
دفعه پیــش ماجرای جعــل مهر و 
امضــا را پرویز برومند رو کــرد و کمیته 
اخلاق بــا افشــاگری های او، افتخاری را 
پنج و ورمزیار را 10 ســال از فعالیت های 
فوتبالی محروم کرد اما محمد مؤمنی بعد 
از برومند به زودی قصد دارد مســئولان 
اســتقلال را با چالش جدید مواجه کند. 
اگر رئیس اســبق آکادمی استقلال بتواند 
تهدید خود را عملی کرده و با مستنداتی 
پای مدیران اســتقلال را به کمیته اخلاق 
و حتی کمیته انضباطی باز کند، مشخص 
می شــود که ماجراهای جنجالی آکادمی 
استقلال مختص یکی دو نفر نیست و باید 
مشــکلات آن از ریشه حل شود. حتی در 
روزگاری که حســن روشن به طور موقت 
ریاســت آکادمــی اســتقلال را به عهده 
گرفت، اختلاف او با علی ســامره که یکی 
از اسطوره های استقلال به حساب می آید 
باعث شگفتی فوتبالی ها شد. یعنی هر بار 

بــا مدیریت فرد جدید پرونــده تازه ای از 
خلاف های آکادمی اســتقلال رو می شود 
و عــزل و نصب های صوری این باشــگاه 
هم تفاوتی به حال شرایط آن ندارد. اکثر 
کارشناسان فوتبال بر این عقیده هستند 
کــه تیمــی می توانــد در طولانی مدت 
نتیجه لازم بگیرد که بخشــی از سرمایه 
خــود را معطوف تیم هــای پایه کند و به 
جای هزینه های گــزاف، حاصل کار خود 
در آکادمی را برداشــت کند اما به غیر از 
تیم هــای پیکان و ســایپا که طی فصول 
گذشــته ســعی کردند برنامه درستی در 
بخش پایه ها داشته باشــند، سایر تیم ها 
از جمله سرخابی ها بدترین برنامه ریزی را 
در بخش پایه ها داشته و بعضاً با رو شدن 
پرونده های جنجالی باعث بهت مخاطبان 
شــوند. به هرحال محمــد مؤمنی که به 
نوعی با برکنار شــدن از سمت خود این 
روزها زخم خورده باشــگاه استقلال است 
قصــد دارد با افشــاگری از حیثیت خود 
دفــاع کرده و اســتقلالی ها را وارد جنگ 

جدیدی کند.

مؤمنیبهزودیافشاگریمیکند

در آکادمی استقلال چه خبر است؟

مهديه دريابيگي
Mahdiyeh Daryabeigi

استراماچونیرویحرفش
نمیماند؟

حرف های تحمیلی 
آقای مدیرعامل

خیلی ها معتقدند اســتقلال در فصل 
نقل و انتقالات خوب عمل نکرده است. بعد 
از فصل هجدهم اســتقلال ریزش شدیدی 
داشــت. نزدیک بــه 16 بازیکن از این تیم 
جدا شــدند و عده محدودی به اســتقلال 
پیوستند. هنوز هم استقلال به دلیل جدایی 
چند بازیکن کلیدی در چند پســت نیاز به 
بازیکن دارد که فعلًا خبری از جذب بازیکن 
جدید نیســت اما آنچه ایــن روزها خیلی 
تــوی ذوق مخاطب می زند این اســت که 
انگار استراماچونی هم نمی تواند روی حرف 
خود بایســتد. به بازیکنان رفت و برگشتی 
استقلال توجه کنید. محسن کریمی توسط 
استراماچونی در لیست خروج قرار می گیرد 
اما خیلی طول نمی کشد که مدیران باشگاه 

استقلال خواهان بازگشت او می شوند. 
فتحی بعد از چند جلســه با کریمی، 
ایــن بازیکن را بــه تمریــن برمی گرداند. 
ماجرای کنار گذاشــتن محســن کریمی 
هنــوز تمام نشــده که اســتراماچونی دو 
بازیکن دیگر را از تیم کنار می گذارد؛ رضا 
آذری یکی از این بازیکنان است اما خیلی 
طول نمی کشــد که دوباره مدیران باشگاه 
خواهان بازگشــت این بازیکن می شوند و 
آذری نیز به تمرینات برمی گردد. یعنی در 
عرض یک مدت کوتاه دو ماجرای مشــابه 
در استقلال اتفاق می افتد که هر دوی این 
ماجراها پایانش یک چیز است؛ مدیرعامل 
اســتقلال حرفش تحمیل شده و بازیکنی 
که ســرمربی استقلال عذر او را خواسته به 

تیم برمی گرداند. 
واکاوی اتفــاق بازگشــت دو بازیکن 
جوان اســتقلال به منزله زیر ســؤال بردن 
توانایی محســن کریمی و آذری نیســت، 
بلکه صــورت ماجرا می تواند برای مخاطب 
ســؤال برانگیز باشــد. نکتــه اول اینکــه 
اســتراماچونی نمی توانــد روی حرف خود 
بایستد و خیلی زود حرفش را پس می گیرد 
و نکته بعدی اینکــه فتحی در تصمیمات 
ســرمربی دخالت می کند که هر دوی این 

ماجراها جالب و قابل هضم نیست.


